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Komisja w skladzie wg listy obecnoéci zalqczonej do protokolu rozpocz$a

posiedzenie o godz. IZM.
Ña posiedzeniu byt równiez obecny Burmistrz Miasta Jqdrzejowa Leszek Kapcia oraz

Kierownik Zakladu Wodoci4gów i Kanalizacii Zbigniew Lato.

Porz4dek posiedzenia:
1. Sprawozdanie z pracy Komisji 2a2004 rok.
2. Analiza materialów na sesjg
3. Sprawy róZne.

Na wstgpie przewodnicz4cy Komisji odczytal informacjg o zlohonych wnioskach w sprawie

dofi nansowania inwe st y cji ze Érodków unij nych.

4 d . 2 .

Pkt 6 porz4dku sesji.
Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesiami.
Uwag nie zgloszono.

Pkt 7 porz4dku sesji.
Informacja o realizcrcii uchwal podiqtych na poprzedniei sesii.

Uwag nie zqloszono.

Pkt I porz4dku sesji.
(lchwela v' sprmaie uclrualenia budietu missta i gminy na 20A5 rok.

Burmistrz Leszek Kapcia przedstawil zmiany do projektu budzetu Miasta i Gminy

Jgdrzejów na 2005 rok.
Zwigkszyly sig dochody - w stosunku do projektu. wlasne z 18, 6 ml na prawie 19 ml; ogolem
239 654 822 na 39 810 657;
Zwigkszyly sig wydatki: ogolem 40 124 884 na 40 681 744 wydafki maj4tkowe z 4 470 000

na 4 836 660. Z opieki spolecznej bgdzie przeniesione do oéwiaty 27 00A, co bpdzie zsriqzane

z zarezerwowaniem Érodków na stypendia.
Burmistrz przedstawil i szczególowo omówil planowane inwestycje lw zalqczeniu

do niniejszego protokolu/.
Ban Krzysztof Chalupka zapyial o ul. Dygasiúskiego, w sprawie której byty

wielokrotne i nterwencj e.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e przy te1 czpÉci ulicy jest kilka domów;

dojazd jest, ale drogq poln4. Na razie mo2na j4 utwardzió. Nie jest tam uregulowany stan
prawny dziatek: budowa ulicy wi4zalaby sig z ich wykupem. W planach naprzyszlosÓ jest

uporz4dkowanie ulicy Dygasinskiego od ul. Batalionów Chlopskich do ul. Górnej.
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PanKrzysztof Chalupka zapylal o monitoring miasta.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil, 2e zalo2one kamery muszQ byó powi4zane z tym,

kto bgdzie odbieral sygnal. Na dzieñ dzisiejszy nie ma mozliwoSci przesylu. W obecnej

sytuacji budowa sieci iwiatlowodowej bylaby nieekonomiczna. W przyszloSci bgdzie

zalaZóna antena i wtedy nalezy znaleló iciezki przeplywu sygnafu. Gmina mo2e

dofinansowaó monitoring, ale sprawp powinna pilotowaÓ Policja.
Pan Krzysztof Chalupka zapltal, kiedy bgdzie naprawiana ul. l1 Listopada.

Burmistrz Leszek Kapcia oclpowiedzial, 2e wszystkie studzienki maj4 byó od nowa

regulowane; bedzie to robione jak bgdzie mozliwoéÓ.
Jeieli chodzi o drogi powiatowe, to na dzieñ dzisiejszy nie wiadomo, czy Powiat

Jgdrzejowski przeznaóty nu drogi lezqce na terenie gminy Jgdrzejów -zgodnie z naszymi

oczekiwaniami - 280 000 zl. Burmistrz poinformowal równiez, ze mozliwe jest dokoiczenie

budowy bloku komunalnego jeszcze w tym roku w miesi4cu lipcu, przy mniejszych kosztach'

Jest zapisana kwota 570 000 na dokoúczenie budowy boisk; jest nadziej a. 2e w najblizszym

czasie zostanie podpisana umowa z wojewod4 na dofinansowanie inwestycji na kwotq

811000 zl Dlatego zostaly zwigkszone dochody oraz zwipkszylo sig obci4zenie z tytulu

defrcytu. Takie zapisy w budzecie nie wstrzymujq mozliwoéci rozpoczpcia procedur.

Przewodni czqcy KazimierzMichalski uwaZa, ze dobrym posunigciem jest kontynuacja

budowy bloku komunalnego. Pozwoli to zaspokoió najpilniejsze potrzeby mieszkaniowe.

Burmistrz powiedzial, ze polecil zweryfikowaó i uaktualnió wszystkie wnioski

mieszkaniowe.

Uwas i wniosków do nroiektu budietu nie zeloszono.

Pkt. 17 porz4dku sesji.
Llclm,ala w, sprav,ie zamiant utworzenia spólki z ogyaniczonq odpowiedzialnoiciq.

Kierownik Zakladu Wodoci4gów i Kanaliza$i Zbigniew Lato poinformowal, 2e po

objgciu stanowiska kierownika w dniu 1 kwietnie 2003 roku, zglosil, ze zakJad funkcjonuje

w niepoprawnej formie prawnej, poniewaz ustawa o gospodarce komunalnej nie

przewidywala prowadzenia uslug wodoci4gowo - kanalizacyjnych w formie gospodarstwa

po-ocnicrego. Po kontroli RIO wnioskowaia o przeksztalcenie zakladu w zaklad budzetowy

iub spólkg pru*u handlowego. Kierownik omówil róznice migdzy poszczególnymi formami

prawnymi i podkreÉlil, ze lepszq form4 jest spolka prawa handlowego. Kierownik

poinformowú., ie w listopadzíe 2003 roku odbylo sig spotkanie z pracownikami, którzy
jednoznacrnie wypowiedzieli sig za form4 spólki, Podobne spotkanie odbylo siQ równiez

w Srodg popielcowq. W zakladzie dzialajq zwiqzki zawodowe, kfóre wsparte pomocq

delegatury przekonaly pracowników, 2e spolka bqdzie gorszQ form4, a nastqpnie

przeprowadzono referendum. W zwi4zku z zaistnial4 sytuacj4 kierownik poprosil

o uzasadnienie merytoryczne lw zalqczeniu do protokolu/. Kierownik poinformowa\, Ze lzba

Gospodarcza Wodoci4gi Polskie ma zarejestrowanych 476 firm, z czego zaHady budzetowe

stanowi4 27,8 o/o ogólnej liczby przedsiqbiorstw.
Radny Krzysztof Chalupka zapytal, czy mohna powolaó spólkq bez ustalania maj4tku

trwalego.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedz\al, ze wydal zarz4dzenie odnoinie inwentaryzacji

or¿rz wyceny calego maj4tku. Uchwala jest uchwal4 intencyjn4 pozwalajqcQ na zrobienie
jakichkolwiek kroków. Jezeli nie znajdzie odpowiednich osób do rady nadzorczej daj4cych

gwarancjp, ze wszystko bedzie w porzqdku, to nie bgdzie dyzyt do spolki prawa handlowego'

Fo*y przekazania nie nalezy sig obawiaé, bo od nas bgdzie zaleíalo, co przeka2emy jako

kapital zakladowy, co bqdzie maj4tkiem gminy, a bgdzie w uzytkowaniu, czy w dzieríawie.
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Kierownik Lato uwaza, 2e oczywistym jest, \2 maj4tek musi byó wyceniony.

W Piúczowie w 2000 roku powolano spolkg prawa handlowego; zarzqd jest jednoosobowy,

w radzie nadzorczejjest 5 orób, któryctrwynagrodzenie jest niewielkie. Istnieje obawa, 2e jak

w czerwcu ruszy Euroubojnia, wszyscy sobie przypomn% 2e istnieje oczyszczalnia.

Kierownik przedsiawil strukturg stazu pracowników ZWiK: 1 1 osób pracuje mniej ni2 15 lat,

natomiast pozostali pracownicy pracuj4 dtuZej ni2 15 lat i chcQ zachowaó przp'vileje, do

których byli przyzwy czaieni." 
náOny Krzysztol Chalupka przypomnial, 2e kierownik na Komisji Rewizyjnej

informowal, 2e pracownicy s4 przepracow ani, a teraz twierdzi coS innego.

Kierownik Lato powieázial" ze wymaga od pracowników wigcej, niz to, do czego byli

przyzwyczajeni; poinfoimowal równiez, 2e w ubieglym tygodniu Burmistrz z\o|y\ wniosek

do ZpORR. W ubieglym tygodniu Kierownik byl na szkoleniu, na którym byla mowa, iz

gdyby zaklad miat oJobowoéi prawn4 równiez mógtby taki wniosek zlo2yé. Bylyby wigksze

iránr., ze któryS zostalby zaakceptowany. Bark érodków powoduje, ze nie moZna sobie

pozwolió na zakup potrzebnego sprzptu odpowiedniej jakoÉci.

Burmistrz Leszek fupúu powiedzial, i2 chcialby, aby uchwala w sprawie

przeksztalcenia zakladu zostala podjpta, ze wzglgdu na zalecenia pokontrolne RIO.

Kierownik Lato powiedzial, ze projekt uchwaly wskazuje formq spólki prawa

handlowego, poniewaz Burmistr z uwala. iZ taka forma jest lepsza . Decyla nale2y do Rady

i od Rady zale2y przyszloíÓ zakladu.
Radna MariíBaranska wyjaénila, ze radni nie stoja na przeszkodzie Kierownikowi,

natomiast maj4 prawo mieó w4tpliwoSci i obawy, które chc4 rozpatrzyÓ.
Kierownik Lato poinfoimowal, ze gmina placi VAT za wykonane uslugi wodno-

kanalizacyjne i nie moze go odliczyó. Jeleli oczyszczalnia bgdzie kosztowaó 20 ml zl, to ptzy

22Yo stawce VAT wyniesie 4,4 mi. To s4 wydatki inwestycyjne gminy w ci4gu roku. Spolka

prawa handlowego moze przeprowadzió dzia\alnoSó inwestycyjnq i moze wyst4pió o zwrot

VAT nalicron.gó i te piÁniaáze odzyskaó, a gmina i Burmistrz nigdy tego nie odzyska.

WNFOSiGW jést mnóitwo wniosków zlo2onych przez spolki prawl.handlowego. ZalJad

wubieglym roku odliczyl 291000 VAT dziqki zakupom. Gdyby zaklad prowadzil wigcej

inwestycii odliczytby go w caloici. Gmina tej mozliwoSci nie ma. W Pinczowie 700 000 zt

z odpisów amortyzaóyjnych maja przewidziane na rozwój, dzigki czemu mog4. zakupió nowe

1¡uriyny. Nas na to nil itué. Zukup sprzgtu trzebauj4ó w planie budzetowym, który musi byó

O godzinie 1340 oglosil l0 minut przerwy.

Pkt. 15 porz4dku sesji.
Uchwatá w tpr^iit wyraienia zgody na zamianq nieruchomoici komunalnei

na n i e r u c hom o i ó st anow i qc c¿ w sp ólw I a sn o 3 ó o s ó b fi ry c zny c h'
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil, ze Gmina jest wlaScicielem dwóch kawaików

gruntu, którego nie uzytkuje. Osoba frzyczna maj4ca grunty ujpte w planie zagospodarowania

f,rzestrzenne[o pod d-ge chce sig zamienió. Dziqki zamianie (w stosunku 1 :3) w przyszloSci

nie bqdziemy musieli wykupywaó tego gruntu.

Uwag nie zgloszono.

Pkt. 16 porz4dku sesji.
Uchwatá w sprawie wyraienia zgodt, na wydzierzawienie nientchomoici komunalne.i na oktes

dluzszy ttiz tzy lata.

zatwier dzony przez Radg
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Radny Krzysztof Chalupka - w zwiqzku z duiymi inwestycjami na tej nieruchomoSci
- zapylal, czy jeili dojdzie do sprzedazy Gmina nie bgdzie musiala sprzedaó tego za grosze -

jeÉli Éada prieglosujetq uchwalp. Na dzieñ dzisiejszy gmina bierze pieniqdze za: miejsce pod

lokal * tg4l ü: plac zadaszony (okresowo pÍzez 5 miesiqcy) - 219 zl; magazyn - 547 zl. jest

to dochód dla gminy - po co to ruszaó?
Radny Stefan Fiutek przypomnial, 2e umowa taka, jaka jest nie przeszkadza

w pozyskaniu pienigdzy.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze gdyby

w ramach realizacji uchwaly zawarl umowe na 20 lat,
wystqpió o sprzedaz w drodze bezprzetargowej, na co
nalezaloby okreSlió wartoóó rynkowq i odjqó naklady.

Radny Krzysztof Chafupka przypomnial-., i2' w biez4cym
umowy i bgdzie mógl wystqlió o prawo pierwokupu'

roku mija 10 lat od zawarcta

Pkt. l8 porz4dku sesji.
(lchwalá w sprawie desygnowania przedstqwicieli orgilru prowadzqcego do komis^ii

konkurs7wej dla wylonienia kandy,data na stanowisko dyrektora Szkoly Podstawowei

w Rakowie.
Komisja proponuje desygnowaó do komisji radnych z tego terenu.

Pkt. 19 porzqdku sesji.
Uchwatá w spruv,ie likv;iduc.ji Szkoty Podstmuowej w Brusie nQ rzecz przekszfalcenia te¡ze

szkoly w ?iliq Szkoly Podstawowei w Rakowie.
Uwag nie zgloszono.

Pkt.20 porz4dku sesji.
(lchwala w sprawie likwidac.ii Szkoly Podstqw'otvei w Zagaiu na

szkolT' w F iliq Szktúy Podstcrw'ot+'e.i Nr 2 w Jqdrzeiowie.
Uwag nie zgloszono.

rzecz przeksztalcenia teiie

Pkt. 21 porz4dku sesji.
(Íchwatá w sprawie zapewnienia wttrunków do osiedlenia siq w Pol.sce rodziny repatriantów

z Kazachstcutu.
Uwag nie zgloszono.

Pkt.22 porz4dku sesji.
(lchwalá v,- sprawie wspólpracy Gminy Jqdrze.iów ze spolecznoiciq lokalnq miasla

Reichenbach im trlogtland (Repub|ika Federalnq Niemiec).
Uwag nie zgloszono.

Pkt. 23 porz4dku sesji.
Sprov,oiclanie z wyktnania gyninnego programu profilaktyki i rozv'iclzrw'ania problemów

álkoholowych w roku 2001 uchwalonego uchwalq nr Xlll'183 01 Rady Miejskiel

w Jqrlrzejowie z dnia 29. 0t. 2001 r., zmienionego uchwalqNr XX12AI 01 z rJnia 28' 01. 2A01

r. i uclnvalqNr XXtr7II,'252,'A1 z dnia 9. 12. 2041r.
Uwag nie zgloszono.

Pkt.24 porz4dku sesji.
(lchwalq w sprow'ie gminnego progrcrmu profilaktyki i rozwiqz¡nuania problemów

alkoholowvch na rctk 2A05.

uchwala zostala podjgta i Burmistrz
molna teoretycznie zalo2yó, i2 moie
Rada musi wyrazió zgodg. Wówczas
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Radna Maria Baraírska zapytala, czy w programie mo2na ujqó ,,zielone szkoly".

Burmistrz Leszek kapcia wyjaénil, ze wszystkie zadania sq powierzane w drodze

konkursu, w którym kazdy moze wystartowaÓ.
Radna Maria Baraúska w imieniu dyrektora Zespolu Szkól w Jqdrzejowie zapytala,

czy jest mozliwoéó sfrnansowania ze Érodków GKRPA programu CENZO filtrujqcego zasoby

Internetu. Cena wynosi 1 200 z\; przy wigkszej iloÉci jest mozliwoéó negocjacji ceny.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2eby dyrektor zwrócil sig w tej sprawie

z oficjalnym pismem, które zostanie przekazane Przewodniczqcemu GKRPA Burmistrzowi

Nowakowi.
Uwag nie zgioszono.

Ad. 1.
Przewodnicz4cy Kazimierz Michalski przedstawil sprawozdanie z pracy Komisji

2a2004 rok.
Uwag nie zgloszono.

Ad .3 .
Przewodniczqcy odczytal wniosek osoby fizycznej o zamianp mieszkania.
Radna Maria Baraúska wnioskuje o uporz4dkowanie parku za torami naprzeciw SP nr

3, a zwlaszcza o przyciecie bqdl wycipcie drzew.

Na tym posiedzenie zakoiczono o godzinie 1415.
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